
آرمان ملی: رئیس انجمن واردکنندگان موبایل و تبلت 
ایران با بیان اینکه اسپانسر باشگاه استقلال واردکننده حتی 
یک موبایل هم نیست از مسدود شدن اینماد اسپانسر 

استقلال خبر داد! 

   عقد قرارداد 
از توافق استقلال با یک اپراتور تلفن همراه برای  بعد 
، حالا  اسپانسر روی پیراهن این تیم در مسابقات لیگ برتر
مدیران باشگاه برای پشت پیراهن هم با اسپانسر جدیدی 
کنش  به توافق رسیده اند، اسپانسری که البته انتخاب او با وا
گسترده هواداران روبه رو شده است. فرارو نوشت: مدیران 
باشگاه استقلال که این روزها از هر راهی برای درآمدزایی 
استفاده می کنند با یک فروشگاه موبایل در استان مازندران 
قرارداد همکاری بستند و تبلیغات این مغازه را در قسمت 
ج کرده اند تا در مسابقات  بالای شماره و پشت پیراهن در
لیگ برتر آن را به نمایش بگذارند! طرفداران استقلال در 
که بازی های آن  فضای مجازی معتقدند برای باشگاهی 
ده ها میلیون  بیننده تلویزیونی حتی از بین هواداران رقیب 
دارد، دون شخصیت است که برای درآمدزایی با یک فروشگاه 
کند اما مدیران آبی بدون توجه به این  موبایل همکاری 
مسائل، خبر تفاهم با اسپانسر جدید را روی رسانه رسمی 
باشگاه نیز منتشر کردند و این اقدام را در راستای تلاش های 
مدیرعامل برای درآمدزایی دانستند. بررسی ها نشان می دهد 
که حامی مالی جدید استقلال، نه واردکننده و یا فروشنده 
عمده، بلکه تنها یک فروشگاه ساده است و بعید نیست با 
ج  این بدعت جدیدی که مدیران آبی پوشان پایتخت به خر
برده اند، بزودی شاهد ورود کسب و کارهای کوچک تر نظیر 

سوپرمارکت ها به حوزه اسپانسرینگ فوتبال باشیم!

   اخطار
۲۸ بهمن ماه سال جاری عبدالمهدی اسدی رئیس هیات 
مدیره انجمن واردکنندگان موبایل، تبلت و لوازم جانبی در 
نامه ای به خطیر مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال 
نسبت به اسپانسر این باشگاه هشدار داد. همچنین اول 
اسفند ماه هدی اسدی - رئیس انجمن واردکنندگان موبایل، 
تبلت و لوازم جانبی  - در گفت وگو با ایسنا، در رابطه با احتمال 
تکرار ماجرای کوروش کمپانی توسط اسپانسر باشگاه استقلال 
گفت: دقیقا چند روز پس از رسانه ای شدن ماجرای کوروش 

کمپانی، اولین موضوعی که در دستور کار انجمن قرار 
کره شویم  گرفت، این بود که با باشگاه استقلال وارد مذا

تا با اسپانسر خود که یکی از فروشندگان موبایل است، 
قطع همکاری کرده و قرارداد خود را فسخ کند. وی افزود: 

از طریق دوستان مشترک چندین بار به آقای خطیر - مدیر 
عامل باشگاه استقلال، پیغام داده و در رابطه با تکرار ماجرای 
، هشدار دادیم  کوروش کمپانی از طریق یک فروشنده دیگر
و آن ها را از این موضوع مطلع کردیم که اسپانسر باشگاه 
استقلال با همان رویه کوروش کمپانی )پیش فروش موبایل 
( در حال فروش موبایل با قیمت ۳۰ الی ۴۰  زیر قیمت بازار
درصد کمتر از قیمت جهانی است. رئیس انجمن واردکنندگان 
موبایل به عدم پاسخگویی از سوی باشگاه استقلال اشاره کرد 
و گفت: متاسفانه در این مدت، مدیر عامل باشگاه استقلال 
پاسخی به هشدارهای ما نداد و ما در نهایت به صورت رسمی 
و کتبی این موضوع را به باشگاه استقلال اطلاع داده تا عواقب 
که شفافیت اقتصادی نداشته و  همکاری با شرکت هایی 
احتمال متضرر شدن مردم در آنها بالا است را هشدار دهیم. 
اسدی ادامه داد: اولویت ما این است که این قرارداد فسخ 
که اسپانسر باشگاه استقلال هم مانند شرکت  شود، چرا
کمپانی مجوز واردات موبایل ندارد و امیدوارم  کوروش 
مردم در آینده متضرر نشوند و شاهد تکرار ماجرای کوروش 
کمپانی نباشیم. وی همچنین گفت: به شخصه این احتمال 
گر این قرارداد فسخ نشود، بی شک تا روزهای  را می دهم که ا
آینده این کلاهبرداری مجددا تکرار شود و از آن جایی که 
باشگاه استقلال دارای پشتوانه مردمی بالایی است به مراتب 
می توانیم شاهد تکرار ماجرایی کوروش کمپانی در مقیاس 
بسیار بالاتر باشیم. رئیس انجمن واردکنندگان موبایل و 
تبلت با اشره به نداشتن مجوز واردات موبایل از سوی شرکت 
کوروش کمپانی گفت: این شرکت تحت هیچ شرایطی مجوز 
واردات موبایل نداشته و ما هم از دفتر تخصصی تلفن همراه 
وزارت صمت و هم از دفتر تخصصی خدمات پس از فروش 
وزارت صمت پیگیری کرده و پس از چند مرحله استعلام، 
متوجه شدیم که این شرکت هیچ وارداتی هم نداشته است. 
گفت: در اساسنامه تاسیس شرکت ها،  اسدی در ادامه 
می توان اشاره کرد که در چه زمینه ای فعالیت انجام شود؛ 
کثر شرکت های تجاری هم به  به عنوان مثال، در اساسنامه ا
واردات و صادرات و هم به کالا اشاره می شود اما دلیلی بر اینکه 
آن شرکتی بتواند مجوز واردات یک محصول را دریافت کند، 

کید می کنم که کوروش کمپانی نه از سوی  نیست و مجددا تا
انجمن واردکنندگان موبایل و نه از سوی وزارت صمت هیچ 
گونه مجوز واردات موبایل نداشته است. وی همچنین به دارا 
بودن نشان »اینماد« در شرکت های تجاری اشاره کرد و گفت: 
گر اینماد نداشته  همه این شرکت ها دارای اینماد هستند و ا
باشند، نمی توانند درگاه پرداخت الکترونیک داشته باشند. 
بنابراین باید در صدور نشان اینماد بیش از گذشته توجه شود 
و بدون نظارت پسینی، ممکن است اتفاقات مشابه به مراتب 
تکرار شود در حالی که برخی از شرکت ها در حال کلابرداری از 
مردم هستند و از نشان اینماد برخوردار بوده که خود باعث 
اعتماد مردم می شود. رئیس انجمن واردکنندگان موبایل 
در پایان افزود: در چند روز گذشته با تمام نهادهای نظارتی 
، سازمان بازرسی  و حکومتی همچون دادستانی کل کشور
، وزارت ورزش و جوانان، وزارت فرهنگ و ارشاد و  کل کشور
نهادهای امنیتی و قضایی در رابطه با اتفاقی که ممکن است 
خ دهد، نامه نگاری انجام شده و این  در باشگاه استقلال ر
نهادها را از احتمال وقوع یک کلاهبرداری دیگر مطلع کرده ایم 
و تمام تلاش خود را انجام می دهیم تا جلوی این موضوع قبل 
از آنکه مانند ماجرای کوروش کمپانی به فاجعه بدل شود، 

گرفته شود.
   تعلیق

روز گذشته رئیس انجمن واردکنندگان موبایل و تبلت 
ایران با بیان اینکه اسپانسر باشگاه استقلال واردکننده حتی 
یک موبایل هم نیست، گفت: این شخص همه موبایل را 
از فروشندگان داخلی تهیه می کند و با پیگیری های صورت 
گرفته اینماد آن بسته شده است. رئیس انجمن واردکنندگان 
موبایل و تبلت با اشاره به پیگیری های صورت گرفته از سوی 
انجمن موبایل ایران گفت: پیرو نامه ای که به دستگاه های 
قضایی و نظارتی ارسال شد، موفق شدیم جلوی اینماد 
اسپانسر باشگاه استقلال را بگیرم و در حال حاضر اینماد آن 

مسدود است.
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تلاش ماسکرانو برای بردن مسی  
به المپیک پاریس 

تیم ملی زیر ۲۳ سال آرژانتین توانست جواز 
حضور در المپیک پاریس را به دست بیاورد و 
می تواند در این بازی ها از سه بازیکن بالای ۲۳ 
سال نیز استفاده کند. البته تیم های باشگاهی 
موظف به آزادکردن بازیکنانشان برای شرکت 
در بازی های المپیک نیستند و با توجه به در 
پیش بودن کوپاآمه ریکا، مربیان تیم آرژانتین 
کار سختی برای متقاعدکردن لیونل مسی برای 
ماسکرانو،  خاویر  دارند.  المپیک  در  حضور 
هم تیمی سابق مسی در تیم ملی آرژانتین و 
بارسلونا، به TyC Sports گفت: با لئو صحبت 
کرات را ادامه دهیم.  کردم و توافق کردیم که مذا
او به تازگی فصل جدید را با اینترمیامی آغاز کرده و 

هنوز تا بازی های المپیک زمان داریم. 

ویژه

گفتوگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  منافی  جواد 
کارشناس فوتبال در خصوص صعود پرسپولیس 
به مرحله بعدی رقابت های حذفی صحبت کرد. 
فوتبال  تیم  پیروزی  درباره  شما  نظر   
گاز گچساران در  پرسپولیس مقابل نفت و 

جام حذفی چیست؟
 طبیعی بود؛ تیمی که از لیگ یک مقابل تیم 
بزرگ پرسپولیس قرار می گیرد، بازیکنانش انگیزه 
زیادی برای این دیدار خواهند داشت. تلویزیون 
این بازی را زنده پخش می کند و بازیکنان دوست 
دارند تا با نمایش عالی از خودشان بیشتر دیده 
کم  شوند. پرسپولیس هم این تیم را دست 
نگرفت و توانست برنده از زمین بیرون بیاید. 
پرسپولیس مقابل نفت و گاز بازی بسیار خوبی 

ارائه کرد و می توانست بیشتر از ۳ گل هم بزند. 
کادرفنی به    در مورد استراحت دادن 
برخی از نفرات اصلی در دیدار جام حذفی چه 

نظری دارید؟
 اوسمار به بعضی از بازیکنان اصلی، استراحت 
داد تا به یکسری از نفراتی که در طول فصل کمتر 
بازی کردند، بازی برسد. با این شرایط دست 

اوسمار روی نیمکت هم پُر است.
  نظر شما  درباره عملکرد نفرات جدید تیم 

فوتبال پرسپولیس چیست؟
 عبدالکریم حسن، ابوالفضل بابایی، اورونوف، 
کیفیتی هستند که در  خدابنده لو و ... بازیکنان با
زمان مناسبی به تیم اضافه شدند. قطعا شرایط 
خوبی برای بازی کردن در ترکیب پرسپولیس 
داشتند و می توانند در ادامه مسابقات به تیم 
کمک کنند. در نیم فصل اول شرایط آنقدر خوب 
نبود، اما با حضور چند بازیکن سطح بالا در نیم 

فصل دوم وضعیت تیم هم بهتر خواهد شد.
فولاد  با  پرسپولیس  دیدار  مورد  در   

خوزستان چه نظری دارید؟
دوم  فصل  نیم  بازی های  تمامی  مسلما   
مشکل تر از قبل است، همه تیم ها می خواهند 
داشته  برتر  لیگ  جدول  در  بهتری  شرایط 
باشند و قعرنشینان به دنبال فرار از سقوط و 
صدرنشینان نیز برای کسب سهمیه و قهرمانی 
بیشتر از قبل تلاش خواهند کرد. بر همین اساس 
تیم فوتبال فولاد آنچنان شرایط خوبی از لحاظ 
نتیجه گیری نداشته و تغییراتی در کادر فنی اش 
ج شود.  داد تا با تحولاتش بتواند از بحران خار
اما باید پرسپولیس با پیروزی در دیدار با فولاد 
باانگیزه بیشتر به مصاف استقلال برود. به طور 
حتم در ورزشگاه آزادی آنها با یک بازی محکم 
و سراسر انگیزه به دنبال گرفتن حداقل امتیاز 
از پرسپولیس خواهند بود. تمامی بازیکنان 
پرسپولیس می دانند که بازی های قبل از دربی 
خیلی مهم است و باید با پیروزی در دیدار برابر 
کنند. همچنین  پیدا  انگیزه مضاعفی  فولاد 
بازیکنان پرسپولیس و استقلال نمی خواهند با 
محرومیت و مصدومیت، دربی را از دست بدهند 
به خاطر همین با تمرکز و حواس جمع در دیدار 

قبل از دربی در زمین حاضر می شوند.

منافی: 
 پرسپولیس تیم نفت 

 و گاز گچساران را 
دست کم نگرفت

ارتباطات توکل با فیلا کجا و  
ارتباطات رؤسای امروز کجا؟! 

تسنیم: سرمربی پیشین تیم ملی کشتی 
کید کرد مرحوم توکل نفوذ زیادی در  آزاد تأ
فیلا )اتحادیه جهانی کشتی( داشت و این 
موضوع قابل مقایسه با رؤسای فدراسیون ها 
نیست.  منصور برزگر با اشاره به درگذشت 
مرحوم دکتر محمد توکل اظهار داشت: او 
از قدیم یک جنتلمن و پزشکی حاذق بود. 
زمانی که رئیس فدراسیون کشتی شد نسبت 
به من توجه ویژه ای داشت، یادم هست 
وقتی از کشتی خداحافظی کردم بلافاصله 
از مقامات خواست که مدیر تیم های ملی 
شوم. همان زمان که در روز خداحافظی ام 
گردنم انداخت، او هم  گل  حبیب ا... بلور 
پیشنهاد مربیگری را به من داد. برزگر با اشاره 
به تلاش دکتر توکل برای احقاق حق او در 
المپیک مونترال، یادآور شد: شب اول خوردم 
به حریف روس، یک کُنده کشیدم اما امتیاز 
که روس ها خیلی  من را ندادند. آن زمان 
قدرت داشتند دکتر توکل به این رای اعتراض 
کرد. فیلم را بازبینی کردند و برگردانده شد. 
من همین کنده را در جام جهانی کشیدم که 

دکتر توکل نبود و امتیاز من را ندادند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: کمیته استیناف فدراسیون فوتبال رای صادر شده 
توسط کمیته انضباطی در پرونده درگیری کنعانی زادگان و 
یک هوادار را تایید کرد.  کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 
آرای خود درباره چند پرونده را اعلام کرد که قسمتی از این آرا به 
شرح زیر است:  در خصوص استیناف باشگاه فرهنگی ورزشی 
کمیته محترم انضباطی  پرسپولیس تهران نسبت به رأی 
فدراسیون فوتبال که به موجب آن حکم به محکومیت آقای 
حسین کنعانی زادگان بازیکن تیم پرسپولیس تهران به یک 
جلسه محرومیت از همراهی تیم )تعلیق به مدت شش ماه( و 
دو میلیارد ریال جریمه نقدی به دلیل بدرفتاری در قبال مقام 
ک  غیررسمی در جریان مسابقه فوتبال بین دو تیم آلومینوم ارا
و پرسپولیس تهران از سری مسابقات لیگ برتر هفته شانزدهم 
کشور صادر گردیده است. با عنایت به مجموع محتویات پرونده 
ج در رای صادره، ایراد و اعتراض موثری  لات مندر و استدلا
که خدشه بر دادنامه معترض عنه وارد نماید بعمل نیامده، 
مستنداً به ماده ۱۰۶ مقررات انضباطی فدراسیون فوتبال 
ضمن رد اعتراض دادنامه صادره ، عیناً تائید و اعلام می شود 

رأی صادره قطعی است.
تسنیم: بعد از اضافه شدن حسین کعبی، میثم سلیمانی و 
حمیدرضا جودکی نژاد به فولاد خوزستان هنوز کادر فنی این 
تیم تکمیل نشده و آل نعمه در تلاش است تا یک مربی خارجی 
خوب را به جمع دستیارانش اضافه کند. میک مک درموت 
مربی ایرلندی 5۰ ساله که در زمان سرمربیگری کارلوس کی روش 
در تیم ملی ایران یکی از دستیاران بود، گزینه جدید سرمربی 
فولاد برای تقویت کادر فنی است. فولادی ها با مک درمورت که 
در استقلال هم کار کرده و همراه کی روش در تیم ملی قطر نیز 

کراتی کرده و از نظر مالی توافقاتی داشته اند.   بود، مذا

بیــنالمــلل
   کیلیان امباپه که در برتری ۲ بر یک پاری سن ژرمن مقابل 
رئال سوسیه داد در دور برگشت از مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا، زننده هر دو گل تیمش بود و باعث شد تا 
گردان لوئیس انریکه در مجموع دو دیدار رفت و برگشت با  شا
برتری ۴ بر یک راهی دور بعد شوند، پس از این بازی در گفت وگو 
کانال پلاس« فرانسه، گفت: من همیشه  با شبکه تلویزیونی »
می خواهم در لیگ قهرمانان اروپا بازی کنم چون این رقابت 
خیلی مهمی است. هرگز نمی توانم بازیکنی باشم که پنهان 
می شود. این ستاره فرانسوی که ماه گذشته به اطلاع باشگاه 
پاری سن ژرمن رسانده که در پایان فصل به عنوان بازیکن آزاد 
از جمع پاریسی ها جدا خواهد شد، درباره عدم حضورش در 
ترکیب اصلی PSG در برتری ۲ بر صفر مقابل نانت و تعویض 
شدنش در دو بازی اخیر این تیم در لوشامپیونه فرانسه 
)دیدارهایی که به تساوی انجامید( و شایعات مطرح شده مبنی 
بر بروز اختلاف بین او و لوئیس انریکه اظهار داشت: رابطه من 
با سرمربی تیم خوب است. هیچ مشکلی بین ما وجود ندارد، 
گر مردم فکر کنند که مشکلی وجود دارد. من مشکلات  حتی ا
زیادی دارم، اما لوئیس انریکه یکی از آن مشکلات نیست. 
امباپه ۲5 ساله که تابستان ۲۰۱7 در انتقالی ۱7۰ میلیون یورویی 
کو به پاری سن ژرمن پیوست، قصد دارد در پایان فصل  از مونا
جاری به حضور 7 ساله اش در این تیم پایان دهد. امباپه ۲5 
ساله این فصل ۳۴ گل در ۳۴ بازی برای پاری سن ژرمن به ثمر 
کنون در ۲9۴ بازی برای این  رسانده، این در حالی است که تا
تیم به میدان رفته و آمار ۲۴۶ گل و ۱۰5 پاس گل را از خود برجای 

گذاشته است.

 عدم عملکرد مناسب استقلال 
در نقل و انتقالات 

فوتبال برد و باخت دارد و بهترین تیم ها هم روز بد دارند. 
گر در  استقلال در نقل و انتقالات یارگیری خوبی نکرده، ا
جام حذفی می ماند و همزمان لیگ برتر را هم دنبال می کرد 
هر دو جام را از دست می داد. صدرنشین لیگ برتر است و 
عاقلانه ترین راه این بود که جام حذفی را جدی نگیرد. باید 
تمام تمرکز خود را روی لیگ می گذاشت، چون نفرات کافی 
برای قهرمانی در دو جام را ندارد. در مورد از دست رفتن 
گر پنالتی گل می شد کسی  پنالتی صالح حردانی باید بگویم  ا
حرفی نمی زد ولی خیلی ها منتظرند تا پنالتی گل نشود و 
انتقاد کنند. همه بازیکنان باید پنالتی زدن را یاد بگیرند و 
سرمربی استقلال در بازی جام حذفی خواست تا از نفراتی 
استفاده کند که کمتر به آنها بازی می رسد تا آنها در جریان 
بازی قرار بگیرند. بالاخره بازی های زیادی تا آخر فصل باقی 
مانده است. بزرگ ترین بازیکنان پنالتی هایی را از دست 
دادند که قهرمانی جهان را از تیم شان گرفته است. سرمربی 
گذاشته تا او  خواسته تا به بازیکن تیمش روحیه دهد و 
پنالتی بزند.  نفراتی که تا اینجا بازی کرده اند بهترین نتایج 
را گرفته اند. با این حال استقلال از نظر مهره بازیکن کم دارد 
و نیمکت قوی ندارد در حالی که برای تیمی که قهرمانی 
گر استقلال تا  می خواهد داشتن نیمکت قوی لازم است. ا
اینجا نتیجه گرفته به تعصب تیم و صرف کردن فعل خواستن 
باز می گردد. قرار نیست استقلال در همه بازی ها برنده باشد. 
باخت همیشه یک هشدار است ولی خدا را شکر که این 
هشدار در جام حذفی به استقلال داده شد و برای بازی های 
، تیم نمی بازد. باید روز جمعه بازی با استقلال  لیگ برتر
خوزستان را ببرند و با آمادگی کامل آماده دربی شوند.  در 
مورد نگرانی استقلال خوزستان در خصوص اشتباهات 
داوری در آستانه بازی با استقلال باید گفت کلاً داوری ها 
دچار ایراد است. نمی توانیم بگوییم داوری مشکل ندارد. ولی 
قصاص قبل از جنایت حاشیه سازی و فرار رو به جلو است. 
استقلال خوزستان نگران باخت است و می خواهد  شکست 
گر تیمی از داوری متضرر  احتمالی را گردن داوری بیندازد. ا
باشد آن استقلال است. داوری ها مسأله دار بوده و همه 
معترض هستند ولی قبل از بازی صدور بیانیه کار بچه گانه ای 
است. اینکه استقلال خوزستان در یک جایی مورد ظلم واقع 
شده دلیلی ندارد که پیش از بازی با استقلال مسأله داوری 
را پیش بکشد. تیم هایی که در لیگ برتر بازی می کنند نباید 

رفتار هایی کنند که غیرحرفه ای است.

کبرپور علیرضاا
کارشناسفوتبال

حلالی: سبک بازی پرسپولیس در نیم فصل دوم تغییر کرده است

: مدعیان راضی به تساوی مقابل ملوان هستند  تارتار

اسماعیل حلالی پیشکسوت پرسپولیس 
که در  که این تیم با تغییری  معتقد است 
سبک و نوع بازی خود در نیم فصل دوم 
ایجاد کرده عملکردش حرفه ای تر و شرایطش 
بهتر شده است. اسماعیل حلالی در گفت وگو 
با ایسنا، درباره عملکرد خریدهای جدید 
که  خریدهایی  کرد:  اظهار  پرسپولیس 
پرسپولیس در نیم فصل دوم داشته متناسب 
با نیازهای تیم بوده و عملکرد خریدها راضی 
کننده و بسیار خوب بوده است. وی گفت: در 
چند بازی که پرسپولیس در نیم فصل دوم 

انجام داده سبک و نوع بازی آنها یک مقدار 
تغییر کرده و تیم های حریف کمتر می توانند 
به سبک بازی بازیکنان پی ببرند. این نشان 
می دهد که خریدهای ما در نیم فصل دوم 
نسبت به نیم فصل اول و سال های گذشته 
شرایط بهتری داشته اند. این پیشکسوت 
پرسپولیس خاطرنشان کرد: در گذشته کمتر 
بازیکنی داشتیم که به راحتی موقعیت به 
وجود آورد، اما با خریدهایی که در پرسپولیس 
صورت گرفته این مشکل رفع شده و سبک 
جدیدی از بازی را در تیم پرسپولیس شاهد 

هستیم. وی همچنین در پاسخ به این پرسش 
که به نظر شما سبک بازی پرسپولیس با 
اوسمار عوض شده است؟ افزود: اوسمار 
چون یک سال و نیم با تیم پرسپولیس کار 
کرده و شناخت کافی به بازیکنان دارد و نسبت 
به گذشته سبک بازی پرسپولیس تا حدودی 
تغییر کرده و بازیکنان در بازی کارهای خاصی 
گر در گذشته  انجام می دهند به طوری که ا
پرسپولیس  بازی  نوع  به  حریف  تیم های 
شناخت داشتند با تغییرات انجام شده و با 
ورود بازیکنان جدید سبک بازی آنها در هر 

بازی تغییر کرده و این روند خوبی است تا 
گاهی لازم را به نوع برنامه  تیم های حریف آ
پرسپولیس نداشته باشند. حلالی در پایان 
کرد: در نیم فصل دوم سبک بازی  کید  تا
پرسپولیس نسبت به گذشته تا ۳۰ درصد تغییر 
کتیک، حمله و نوع  کرده و رفته رفته نوع تا
بازی آن تغییر می کند و در هر بازی با برنامه 
جدیدی وارد میدان می شود که این امر سبب 
سردرگمی تیم ها در نوع بازی پرسپولیس 
می شود. قطعا این روند، در آینده موفقیت 

پرسپولیس رقم خواهد زد.

، سرمربی ملوان در نشست  مهدی تارتار
خبری پیش از بازی مقابل گل گهر سیرجان 
کرد: ما با  در هفته نوزدهم لیگ برتر اظهار 
کتور و گل گهر بازی کردیم. مقابل  پرسپولیس، ترا
ما طوری بازی کردند که یک تیم مدعی هستیم و 
تیم های مدعی امسال مقابل ما انرژی زیادی به 
کار می گیرند و به مساوی مقابل ما راضی هستند.

   حریف 
او در رابطه با بازی روز پنجشنبه گفت: جا 
دارد به تیم خوب گل گهر خوش آمد بگویم. 
آنها تیم بسیار خوبی هستند و امیدوارم میزبان 
خوبی باشیم. بازی بسیار اهمیت دارد و در 
جدول خیلی مهم است که دو تیم نزدیک به 
هم رسیدند. مدت ها است باخت هر دو تیم را 
ندیدیم. آنها دو باخت دارند که یکی از آن ها در 
آزادی مقابل پرسپولیس بوده و یک گل سالم 
هم در آن بازی به ثمر رساندند. یک باخت هم به 
کتور دادند. سرمربی ملوان ادامه داد: گل گهر،  ترا
تیم بسیار خوبی است و تیم ما هم ۱۸ هفته است 
که در حذفی و لیگ شکست نخورده است. در ۱۸ 

بازی گذشته ما یک باخت داشتیم و این نشان 
می دهد که در این فصل ثبات داشتیم. بازی 
نزدیکی است و باید باهوش تر عمل کنیم و تلاش 
بیشتری داشته باشیم چون سه امتیاز ارزش 
زیادی دارد. با توجه به اهدافی که کادرفنی برای 
بازیکنان ایجاد کرده باید برای آن بجنگیم و روز 

پنجشنبه برنده بازی باشیم.
   آمار 

تارتار درمورد اینکه تیمش در دو بازی قبل از 
حریف جلو افتاده اما برتری اش را حفظ نکرده، 
گفت: تیم ها به هم نزدیک هستند، برای بردن 
باید اشتباهات را به حداقل برسانیم. آنالیز 
بازی های گذشته را دیدیم که بعضی از بازیکنان 
اشتباه داشتند. همه باید با هم باتمرکز بالا بازی 
کنند و کم اشتباه باشند. ممکن است یک بازیکن 
زحمات همه را هدر بدهد. تمام مسئولیت 
با ماست، تمام مجموعه باید اشتباهات را به 
حداقل برساند تا بتوانیم نتایجی که رقم می زنیم 
را حفظ کنیم. فوتبال همین شکل است. او بیان 
کرد: بعضی وقت ها هم ما عقب افتادیم و جبران 

کردیم. وقتی اختلاف یک گل است امکان به 
ثمر رسیدن گل تساوی وجود دارد. یک گل 
حاشیه امنیت خوبی ندارد و باید اختلاف را به 
بیشتر از یک گل برسانیم و قانع نشویم. از نظر 
بودجه ای شاید سه باشگاه هستند که از ما 

پایین تر هستند. واقعا تا اینجا کار بزرگی را 
انجام داده ایم. یادم است روز اول که با 
هواداران صحبت می کردیم، می گفتند 
ما خاطرات بدی از رویارویی با استقلال 

اول و ذوب آهن در هفته های 
کردیم.  داریم و سقوط 
یک بار گفتند که خاطره 

بدی داریم و در جواب به آن 
دوست عزیزمان گفتم که نگران 

نباش در چند سال گذشته ما 
در تیمی حضور نداشتیم که برای 

سقوط بجنگد.
   شخصیت 

بازی های  تارتار درمورد نبرد در 
برای  همه  نظر  کرد:  عنوان  خانگی 

من قابل احترام است. اول اینکه در دو هفته 
گذشته در جام حذفی، همین جا برنده شدیم. 
حذفی هم مسابقه رسمی است ولی با تیم هایی 
بازی داشتیم که به غیر از بازی با شمس آذر که 
اشتباهات داوری هم وجود داشت، تیم های 
کتور و گل گهر  مدعی بودند. ما با پرسپولیس، ترا
بازی کردیم. مقابل ما طوری بازی کردند 
که یک تیم مدعی هستیم و تیم های 
مدعی امسال مقابل ما انرژی زیادی 
به کار می گیرند و به مساوی مقابل 
کید کرد:  ما راضی هستند. او تا
این نشان می دهد شخصیت ما 
واقعا شکل گرفته است. در مورد 
فشاری که از سوی هواداران 
گاه  وجود دارد هم این ناخودآ
به بازیکنان ما فشار می آورد 
و در طول 9۰ دقیقه آن 
آرامش خاطر را ندارند که 
نگران هستند تا گل بزنند 
و هواداران را خوشحال کنند.  

تیم فوتبال پرسپولیس تمرین روز چهارشنبه خود را در ورزشگاه 
شهید کاظمی برگزار کرد.

، سرخپوشان پایتخت تمرین را پس از جلسه فنی که  به گزارش  مهر
از ساعت ۱۲ تشکیل شد، برگزار کردند.

  تمرین دیروز با توجه به فاصله کوتاه بین مسابقات، با تشخیص 
کادر فنی سبک برگزار شد و شامل؛ پاسکاری های کوتاه و ترکیبی، کار با 

توپ و تنیس فوتبال بود.
  گئورگی گولسیانی با هماهنگی کادر فنی به کشورش سفر کرده 

است و به زودی به تمرینات تیم اضافه خواهد شد و سایر بازیکنان 
بدون مشکل در اختیار کادر فنی بودند.

تیم فوتبال پرسپولیس روز پنجشنبه آخرین تمرین خود قبل از بازی 
با فولاد خوزستان را برگزار و بازیکنان پس از آن، راهی هتل می شوند تا 

در اردوی پیش از بازی شرکت کنند.
سرخپوشان ایران روز جمعه از ساعت ۱7:۳۰ در ورزشگاه آزادی و 
با حضور هواداران خود، میزبان تیم فولاد خوزستان از هفته نوزدهم 

مسابقات لیگ برتر خواهند بود.

 تدبیر کادر فنی 
پرسپولیس برای 
بازی های فشرده اسفند

با اعلام رئیس انجمن 
واردکنندگان موبایل و تبلت

اینماد اسپانسر 
استقلال  

مسدود شد


